



شركة ريسوت للأسمنت
Raysut Cement Company S.A.O.G

30 June 2026	30 يونيو 2026
Esteemed Financial Services Authority (FSA), Muscat Stock Exchange (MSX), and Valued Shareholders of Raysut Cement Co. SAOG After Compliments, The Board of Directors is pleased to inform you of the following; <u>Appointment of Board Secretary and Legal Adviser</u> We are pleased to inform you that the Board of Directors of Raysut Cement Company SAOG (the "Company"), by way of a circular resolution passed on 29 June 2026, approved the appointment of Zaid Al Malki Advocacy and Legal Consultants' Office (the "Firm") to provide Board Secretary and Legal Adviser services to the Company. The appointment shall be effective from 1 July 2026. The Company confirms that the appointment was approved by the Board of Directors after due consideration and being satisfied that the Firm possesses the requisite expertise, experience, and professional qualifications necessary to effectively discharge the duties and responsibilities of the role. The appointment has been made in accordance with the Company's corporate governance framework and all applicable laws, regulations, and regulatory requirements.	الأفاضل/ هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومساهمين شركة ريسوت للأسمنت المحترمين،،، السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،، يسر مجلس إدارة الشركة أن يخاطبكم بالآتي: <u>تعيين أمين سر مجلس الإدارة والمستشار القانوني</u> يسرنا أن نحيطكم علمًا بأن مجلس إدارة شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع. ("الشركة") قد وافق، بموجب قرار بالتصريح صادر بتاريخ 29 يونيو 2026م، على تعيين مكتب زيد المالكي للمحاماة والاستشارات القانونية ("المكتب") لتقديم خدمات أمين سر مجلس الإدارة والمستشار القانوني للشركة، وذلك اعتبارًا من 1 يوليو 2026م. وتؤكد الشركة أن مجلس الإدارة قد اعتمد هذا التعيين بعد الدراسة والتقييم اللازمين، وبعد اقتناعه بأن المكتب يتمتع بالخبرات والكفاءات والمؤهلات المهنية اللازمة لأداء مهام ومسؤوليات هذه الوظيفة بكفاءة وفعالية. وقد تم هذا التعيين وفقًا لإطار حوكمة الشركة، وبما يتوافق مع أحكام القوانين واللوائح المعمول بها، ومتطلبات الحوكمة، وكافة المتطلبات التنظيمية ذات الصلة.
 سالم عبد القادر الرئيس التنفيذي Salim Abdul Kader Chief Executive Officer	